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صفحه سرپرست اداره کل اجتماعی استانداری فارس:

تقویتسمنهاضریبنفوذواثرگذاریاجتماعیآنانراافزایشمیدهد

تقویت  با  باید  گفت:  فارس  استانداری  اجتماعی  کل  اداره  سرپرست 
سمن ها، ضریب نفوذ و اثرگذاری اجتماعی آنان را افزایش داد.

الملل  بین  امور  و  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش   به 
استانداری فارس، مهدی مؤمن زاده در نشست مشترک شورای توسعه و 
حمایت از سازمان های مردم نهاد و شورای مدیران صدا و سیما مرکز 
میدان  به  را  مردمی  گروه های  عظیم  ظرفیت  باید  داشت:  اظهار  فارس، 

کنشگری اجتماعی وارد کنیم.
در  فارس  نهاد  مردم  سازمان های  از  حمایت  و  توسعه  شورای  رئیس   
سمن ها  فعالیت های  و  رویدادها  رسانه ای  پوشش  خواستار  نشست  این 
برای معرفی بهتر و بیشتر به مردم به وسیله رسانه ملی شد و این کار را 
 موجب افزایش حس اثرگذاری و انگیزه مضاعف اعضای این گروه ها 

دانست.

استاندار فارس تاکید کرد؛

شورایمهارتآموزیدراستان
تشکیلشود

استاندار فارس:

استاندار فارس با بیان اینکه جمعیت احرار در حل معضلات کشور 
کمک حالِ دولت است، از زمینه سازی برای اشتغال افراد بازگشته 

از اعتیاد خبر داد.
به گزارش  روزنامه طلوع به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور 
جمعیت  جمع  در  ایمانیه   هادی  محمد  فارس  استانداری  الملل  بین 

احرار حاضر و با جهادگران عرصه مبارزه با اعتیاد صحبت کرد. 
اینکه در طرح احرار،  با اشاره به  ایمانیه در این مراسم  محمدهادی 
سلیقه و خلاقیت خوبی به چشم می خورد، گفت: بهترین افراد برای 
مقابله با معضلات اجتماعی، خود مردم هستند و طرح احرار، با سلیقه 
که  است  شده  طراحی  مردم  حضور  مبنای  بر  خوب،  خلاقیت  و 

تاثیرگذاری بالای آن را نیز شاهد هستیم. 
وی افزود: خوشحال هستم که امروز متوجه شدم جمعیت احرار در 
شهرستان های استان فارس هم فعال شده است و به سهم خودم و از 
طرف دولت، سپاسگزار شما هستم که برای حل معضلات اجتماعی 

به کمک دولت شتافته اید. 

ایمانیه ضمن ابراز امیدواری نسبت به ریشه کن شدن معضل اعتیاد، 
نیز  اعتیاد، شاهد کاهش سایر جرائم  به واسطه کاهش  اظهار کرد: 
خواهیم بود و این نیز یکی دیگر از چیزهایی است که اهمیت تلاش 

جهادگران این عرصه را ثابت می کند. 
استاندار فارس در پایان نیز گفت: تمام کسانی که اعتیاد را ترک 
کنند، در صورتی که اهل کار در کارخانه باشند، در مدت کوتاهی، 
زمینه اشتغال آن ها در یکی از کارخانه های استان فراهم خواهد شد. 

دبیرانجشنوارههایتئاترمنطقهای
معرفیشدند

سرویس خبری/خدیجه غضنفری: رئیس کمسیون حمل و نقل شورای 
اسلامی شهر صدرا به مناسبت هفته حمل و نقل در جمع خبرنگاران گفت: 
روبرو  زیاد  با چالش های  نقل  و  در حوزه حمل  آغاز شورای ششم  در 
بودیم که یکی از اقدامات ما با توجه به بعُد مسافت طولانی  خطوط از 
تدبیرهای  با  که  بود  قصردشت  پایانه  به  صدرا  شهر  مسیر  انتهایی ترین 
صورت گرفته با همکاری شهرداری منطقه ۱۰ شیراز به پایانه بزین منتقل 
شد و همین امر موجب تسریع روند حمل و نقل عمومی در شهر صدرا 

شد.
روح اله شجاعیان کمبود ناوگان حمل و نقل عمومی  را از دیگر مشکلات 
در این حوزه  دانست و گفت: سال گذشته ۱۶ اتوبوس خریداری و به 
ناوگان اضافه شد و همچنین ۶ ون خریداری شده که با بدعهدی شرکت 

سازنده تنها ۲ ون را تحویل گرفتیم. 
با  شهر صدرا  اسلامی  شورای  ترافیک  و  نقل  و  حمل  کمیسیون  رئیس 
اشاره به خرید ۵ دستگاه مینی بوس و تحویل آن تا یک ماه آینده اظهار 
تا  سنگی صدرا  میدان  راه اندازی خط  ما  اقدامات  از  دیگر  یکی  داشت: 
میدان اطلسی شیراز است که در آینده نزدیک شاهد راه اندازی این خط  

نیز خواهیم بود.
شجاعیان با اشاره به اینکه در حال حاضر تنها دو مسیر اتوبوس داریم، 

و  تأیید شورای حمل  با  است که  دستور کار  در  دیگر  مسیر   ۴ افزود: 
نقل و ترافیک استان و فرمانداری تعداد خطوط اتوبوسرانی ما به ۶ خط 

افزایش خواهد یافت.
وی ادامه داد: هم اکنون ۹ اتوبوس جدید در پارکینگ داریم که به محض 

تصویب خطوط جدید به خطوط حمل و نقل عمومی اضافه می شود.
ایجاد خط  از  ترافیک شورای شهر صدرا  نقل  رئیس کمیسیون حمل و 
زیارت خبر داد و بیان داشت: با نظر مثبت اعضای شورا عصر روزهای 
پنج شنبه  در باب زیارت یک اتوبوس از صدرا به صورت رفت و برگشت 
به سمت حرم شاهچراغ )ع( برای رفاه حال شهروندان صدرا تردد خواهد 

داشت. 
شجاعیان با اشاره به راه اندازی خطوط شبانه شیراز تصریح کرد: در این 
باره با سازمان حمل و نقل شهرداری صدرا هماهنگ کردیم که خط شبانه 

صدرا هم جهت ارائه خدمت به شهروندان صدرا راه اندازی شود.
این عضو شورای اسلامی شهر صدرا اضافه کرد: یکی از طرح های مهم ما 
در حوزه ترافیک صدرا که با همکاری اداره پست انجام می شود، نصب 
کدهای پستی هوشمند است که با این کار در مواقع اضطراری مانند نیاز 
امدادرسان  پستی دستگاه های  ارائه کد  با  تنها  آمبولانس  و  اورژانس  به 
خود را به محل حادثه می رساند که برای این کار امسال ۲ میلیارد تومان 

و برای سال آینده هم ۵ میلیارد تومان اعتبار در نظر گرفتیم.
وی گفت: در زمینه نامگذاری معابر نیز امروز به دلیل اتفاقات غزه میدانی 
در انتهای بلوار امام خمینی به نام قدس نامگذاری شد و در کنار آن هم به 
پاس ایثار شهدا سلامت بلوار ورودی بیمارستان پیوند اعضا به نام پرستار 

نامگذاری شد.
شجاعیان با اشاره به اهمیت هوای پاک بیان داشت: در این راستا استفاده 
از اتوبوس های برقی و خرید ۲۰ دستگاه اتوبوس برقی در دستور کار قرار 
گرفته که هفته آینده برای بازدید از کارخانه سازنده و رایزنی با آنها به 

تهران سفر خواهیم کرد.
رئیس کمیسیون حمل و نقل ترافیک شورای شهر صدرا با اشاره به کلنگ 
زنی یک پمپ بنزین در  فاز دوم صدرا گفت: در گذشته که قرار شد 
تاکسیرانی صدرا راه اندازی شود حدود  ۵۰ تاکسی خطی خریداری و ما 
سال ۱۴۰۰ آنها را تحویل گرفتیم اما به دلیل اینکه قرار داد آن در گذشته 
خوب بسته نشده بود امروز دو دستگاه از آنها هم در صدرا فعال نیستند و 
همه به شیراز رفتند، اما به دنبال خرید تعدادی دیگر هستیم و این بار به 

گونه ای عمل خواهیم کرد که تاکسی ها در صدرا بمانند. 
رئیس کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورای شهر صدرا گفت: امسال 
سهم  بودجه عمرانی ۳۰۰ میلیارد تومان بود که حدود ۵۰ درصد از بودجه 
شهر این در حالی است که تنها هزینه جمع آوری، حمل و دفع  زباله 
۵۰ میلیارد تومان است، اما سال آینده شاهد  جهش بودجه شهر به ۱۲۰۰ 
میلیارد تومان خواهیم بود که قطعاً تأثیر به سزایی هم در حوزه حمل و 
نقل خواهد داشت و امیدواریم بتوانیم ۶۰ درصد آن را به حوزه عمرانی 

شهر اختصاص دهیم.
*۶۰ پروژه در سطح شهر صدرا در حال اجرا است

شهردار صدرا  ضمن قدردانی از زحمات شبانه روزی و جهادی رانندگان 
ناوگان حمل و نقل عمومی شهر صدرا، نقش ناوگان حمل و نقل عمومی 
اقتصادی و سیاسی هر جامعه ای را  را در تمام زیرساخت های فرهنگی، 

محسوس و مؤثر عنوان کرد.
مجتبی پارسایی موضوع حمل و نقل، بهبود وضعیت ناوگان حمل و نقل 
عمومی و ارتقای زیرساخت های آن از مباحث مهم و اولویت مدیریت 
با توجه به نواقصی که در گذشته وجود داشته  شهری دانست و افزود: 

است مرتفع کردن این مشکلات راحت نخواهد بود.
شهردار صدرا تاکید کرد: با همه مشکلاتی که وجود دارد شهرداری و 
شورای اسلامی شهر صدرا در مسیر تأمین و جبران نواقص حوزه حمل و 
نقل عمومی قرار دارند که شهروندان نتایج آن را ان شاءاله تا دوماه آینده 

لمس و مشاهده خواهند کرد.
پارسایی  از برنامه سه ساله برای برطرف کردن نقیصه های اساسی شهر 
صدرا از جمله پیاده روها و آسفالت معابر که دغدغه های اصلی شهروندان 
است، خبر داد و گفت: با توجه به اینکه اعتبارات سه سال آینده به هیچ 
به  شهرداری صدرا  نداشت  را  نقیصه ها  این  کردن  برطرف  امکان  وجه 

سمت خودکفایی در این عرصه حرکت کرد.
شهردار صدرا افزود: با توجه به محدودیت اعتبارات خرید شن و ماسه، 
تصمیم به ایجاد معدن به نام شهرداری گرفته شد که هم اکنون اقدامات 
جهش  شاهد  مجوز  صدور  با  نزدیک  آینده  در  و  شد  انجام  آن  اولیه 

آسفالت در شهر صدرا خواهیم بود.
این معدن، یک کارخانه  افتتاح در کنار  احداث و  از  پارسایی همچنین 
بچینگ و یک کارخانه آسفالت همزمان با شروع به کار معدن خبر داد 
و گفت: در شهر صدرا معروف به شهر بدون پیاده است اگر قرار است 
اتفاقی باشیم تنها راه آن خودکفایی است اینکه تمام تولیدات از  شاهد 

خود ما باشد تا از طریق بتوانیم کمبود اعتبارات را پوشش دهیم.
وی تأکید کرد: تا سه سال آینده تمام پیاده روهای شهر صدرا را سنگ 

فرش خواهیم کرد.
جذب  درخصوص  خود  سخنان  از  دیگر  بخشی  در  صدرا  شهردار 
صورتی  در  تنها  سرمایه گذار  جذب  قطعاً  کرد:  خاطرنشان  سرمایه گذار 
است که پیوست اقتصادی داشته باشد و پیاده روها مشمول این موضوع 
نمی شود سرمایه گذاری باید برای سرمایه گذار جذاب باشد و تنها در دو 
پروژه که یکی از آنها پیاده راه سلامت بود این پیوست اقتصادی الحاق 

شد اما این مکانیزم برای تمام پیاده روهای شهر امکان پذیر نیست.
شهردار صدرا در پاسخ به خبرنگار روزنامه طلوع تعداد پروژه های در حال 

اجرا در سطح صدرا را ۶۰ پروژه دانست.
با  صدرا  شهر  ترافیک  و  عمومی  نقل  و  حمل  جامع   طرح  اجرای   *

مصوبه شورا به زودی 

جلسه  این  در  صدرا  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  سازمان  رئیس 
مدیریت  توسط  گرفته  برنامه ریزی های صورت  با  امیدواریم  گفت:  نیز 
شهری صدرا با توسعه و تکمیل ناوگان حمل و نقل عمومی که یکی از 
دغدغه های  شهرداری و شهروندان شهر صدرا است گامی مهمی  برای 

بهبود ناوگان حمل و نقل عمومی را برداریم.
رستم پور کمبود ناوگان حمل و نقل عمومی را یکی دیگر از مشکلات 
شهر صدرا عنوان کرد و گفت: در این شهر یک جایگاه سوخت برای 
ناوگان حمل و نقل عمومی در شهر صدرا وجود ندارد و باید رانندگان به 

شهر شیراز برای انجام سوخت گیری گازوئیل مراجعه کنند.
و  عمومی  نقل  و  حمل  رانندگان  مشکلات  رفع  برای  کرد:  اضافه  وی 
دیزلی در هفته آینده  جایگاه سوخت سیار ویژه در شهر صدرا به زودی 

راه اندازی می شود.
رئیس سازمان حمل و نقل  ترافیک  شهرداری صدرا بیان داشت: طرح 
جامع  حمل و نقل عمومی و ترافیک شهر صدرا با مصوبه شورا به زودی 
انجام می شود که این طرح برطرف کننده خیلی از مشکلات در این حوزه 

است.
رستم پور بیان داشت: سال آینده بودجه ۳ تا ۴ برابری برای حوزه حمل و 

نقل ترافیک  درخواست داده ایم که امیدواریم محقق شود.

رئیس کمیسیون حمل و نقل ترافیک شورای شهر صدرا خبر داد؛

شهردار صدرا در پاسخ به طلوع خبر داد؛

غرب،  مناطق  در  الهی  رحمت  بارش  از  فارس  هواشناسی  مدیرکل 
گفت:  و  داد  خبر  استان  مرکز  از  بخش هایی  و  غرب  شمال  شمال، 
سامانه بارشی تنها شنبه، ۲ دی ماه در استان فارس فعالیت خواهد داشت.

آخرین  به  اشاره  با  ایسنا  خبرنگار  با  گفت وگو  در  حقیقت  مسعود 
وضعیت هواشناسی استان فارس گفت: همچنان آلودگی وضعیت هوا 

داریم که برای گروه های حساس ناسالم تشخیص داده شده است.
وی در پاسخ به شاخص آلودگی و هم چنین اینکه چه شهرستان هایی 
به جز شیراز درگیر آلودگی هوا هستند، افزود: آلودگی هوا بیشتر در 
شیراز است اما برای شهرستان مهر و لامرد هم به دلیل وجود منطقه 
این آلودگی زیر  دارد و شاخص  این وضعیت وجود  اقتصادی ویژه 
این  به  بارشی  سامانه  ورود  از  فارس  هواشناسی  است.مدیرکل   ۱۵۰
استان خبر داد و گفت: از شنبه، ۲ دی ماه سامانه بارشی وارد استان شده 
و مناطق شمال، غرب و شمال غرب و بخش هایی از مرکز را تحت 

پوشش قرار می دهد که بارش های نسبتاً خوبی هم دارد.
 ۵ الی   ۴ بارش  پیش بینی  مرکزی  بخش  در  که  این  بیان  با  حقیقت 
میلی متر را برای فردا خواهیم داشت، افزود: این سامانه در انتهای شب 

نشان  ما  هواشناسی  نقشه  دورنمای  اما  می کند  عبور  فارس  استان  از 
می دهد که انتهای هفته آینده سامانه ای وارد استان خواهد شد و جمعه 

و شنبه هفته آینده نیز احتمال بارش باران را خواهیم داشت.
وی با تصریح این که به طور کلی هفته آینده به نسبت هفته ای که 
این  بارش هم خواهیم داشت، گفت:  بود که  گذشت گرم تر خواهد 
به  اقلید  کوهچنار،  کازرون،  نورآباد،  نظیر  شهرستان هایی  در  سامانه 
ویژه غرب اقلید، بخش هایی از آباده به ویژه مناطق غرب آباده که در 

مناطق گرمسیر این بارش به صورت برف خواهد بود.
مدیرکل هواشناسی فارس ادامه داد: هم چنین این سامانه در بخش های 
شمالی فراشبند، غرب شیراز مثل دشت ارژن و سروستان نفوذ خواهد 
کرد و هرچه به سمت و مرکز جنوب حرکت می کند، از شدت بارش 
دمای  گفت:  نیز  هوا  دمای  خصوص  در  می شود.حقیقت  کاسته  آن 
افزایش  درجه  دو  امروز  برای  و  است  بوده  یک  منفی  شیراز  هوای 
دما خواهیم داشت و قطعاً منفی و صفر نخواهد بود یعنی افزایش دما 
خواهیم داشت. به طور کلی هفته آینده نسبت به هفته ای که گذشت 

هفته گرم تری خواهد بود.
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